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Beste vrijwilligers/Curringhervelders 

Ook, en misschien juist dit jaar weer een eindejaar brief over alle activiteiten in en rond het 

Curringherveld. IŜǘ ƭŜǾŜƴ ǎǘŀŀǘ ǎǘƛƭ Ŝƴ ƻǇ ȊΩƴ ƪƻǇ Ŝƴ Řƛǘ ƴǳ ŀƭ ōƛƧƴŀ ŜŜƴ ƧŀŀǊΦ Ook voor jullie als 

vrijwilligers in het privéleven, maar ook waren er veel beperkingen om je lekker uit te leven en een 

bijdrage te leveren aan de vele activiteiten die zo kenmerkend zijn voor het Curringherveld. 

Het grootste kapitaal zijn alle vrijwilligers die in de vele samenwerkingsverbanden en vormen zo de 

motor van het gebied zijn. 

DŜƭǳƪƪƛƎ ȊƛƧƴ ŜǊ ƻƻƪ ȊŀƪŜƴ ΨƎŜǿƻƻƴǿŜƎΩ ǿŜƭ ŘƻƻǊ ƎŜƎŀŀƴ Ȋƻŀƭǎ ƘŜǘ ōŜƘŜŜǊ ǿŀǘ ƴƻŘƛƎ ƛǎ Ŝƴ ōƭƛƧŦǘ ƻƳ ŘŜ 

(natuur)kwaliteit op peil te houden en daar waar mogelijk zelfs te vergroten. Knap hoe dit allemaal 

corona-ǇǊƻƻŦ ŘƻƻǊ ŘŜ ΨƳŀƴƴŜƴΩ ƻǇ ŘŜ ŘƛƴǎŘŀƎŜƴ ƛǎ ǳƛǘƎŜǾƻŜǊŘΦ /ƻƳǇƭƛƳŜƴǘŜƴΣ ŀƭƭŜǎ ȊƛŜǘ ŜǊ ǿŜŜr 

perfect en als een plaatje uit! 

Alles went, maar we horen toch wel velen zuchten: ά²anneer is het nu een keer voorbij en kunnen we 

ǿŜŜǊ ƎŜǿƻƻƴ ƻƴǎ ŘƛƴƎ ŘƻŜƴΚέ ²ƛŜ ǿŜŜǘ ƘƻŜ ŘŜ ǿŜǊŜƭŘ ŜǊ ǳƛǘ ȊƛŜǘ ƛƴ ƘŜǘ ƪƻƳŜƴŘŜ ǾƻƻǊƧŀŀǊ ŀƭǎ ŘŜ 

eerste vaccinaties zijn geweest. 

De andere kant van de coronamedaille is dat ons gebied dit jaar druk bezocht en hoog gewaardeerd is 

geweest. Zo hebben vele Nederlanders het onbekende en verrassende Westerkwartier ontdekt met 

als topper het Blote voeten pad wat echt massaal werd bezocht, maar zeer zeker ook de parel: het 

Curringherveld. 
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Zo horen en merken we dat de grote kwaliteit van het Curringherveld juist is, dat het zo verborgen is 

vanaf de openbare weg en eenmaal door het hek een grote indruk maakt omdat het er zo rustig, 

sfeervol en kleinschalig is. 

Gelukkig is de Groene Borg maar een kleine tijd gesloten geweest en hebben de kinderen weer veel 

ƎŜŘŀŀƴ Ŝƴ ƎŜƭŜŜǊŘ ƛƴ ƘŜǘ ǾŜƭŘ ŀƭǎ ΨŜǊǾŀǊƛƴƎ ǾƻƻǊ ƘŜǘ ƭŜǾŜƴΩΦ IŜǘ ƭƛƧƪǘ ōƛƧƴŀ ŀƭ ƎŜǿƻƻƴ Ȋƻŀƭǎ ƘŜǘ ƘƛŜǊ 

wordt georganiseerd, maar dat is het landelijk zeker niet! 

Zoals misschien bekend en opgemerkt: het perceeltje aan de westzijde van Curringherveld waar ook 

het pad naar de familie Wobbes over loopt is net als de ƪƭŜƛƴŜ ΨǇƻǎǘȊŜƎŜƭΩ rechts van de grote steen in 

eigendom gekomen bij Staatsbosbeheer. En dit perceel is toegevoegd aan de bestaande 

overeenkomst. 

Omdat insecten zoals bijen, zweefvliegen, hommels, maar ook de vlinders het de laatste jaren erg 

moeilijk hebben is na en in overleg met de familie Wobbes besloten het grote perceel in te zaaien met 

diverse bloemen voor insecten, maar ook met granen die niet geoogst zijn voor wintervoer voor de 

doortrekkende zangvogels als putter, keep, barmsijs enz. 

Vanuit de werkgroep NME is er de vraag gekomen of er ook een voedselbosje kan komen in het 

Curringherveld.  Deze vraag is nog in onderzoek; wellicht kan een gedeelte van de akker volgend jaar 

daarvoor bestemd worden. De eerste bomen hebben we al (opgekuild) : 15 perenbomen van de gratis 

actie, opgehaald door een attente ouder en die daarvoor zelfs op zaterdagmorgen in de file heeft 

gestaan. 

Ondanks de droogte van de laatste jaren blijft de natuur het goed doen als we kijken naar de vele 

bijzondere bloemen en planten rondom de poel bijvoorbeeld, zoals de echte koekoeksbloem en 

rietorchis maar ze zijn er wel in kleinere aantallen Een nieuwe en 

tevens ongewenste soort is de crassula op de droge oever van de 

poel.  Het is een zgn. invasieve exoot, afkomstig uit Azië die zich 

moeilijk of niet laat bestrijden en waar we misschien wel mee 

moeten leren leven. De heide, die tegen een droogtestootje kan, 

heeft dit jaar prachtig gebloeid en daar is de boomopslag ook weer 

opgeruimd. Het was een erg fotogeniek plaatje, evenals de 

rijkbloeiende akker bij de Hooikiep. 

Dit jaar is op verzoek van de nieuwe eigenaar van het perceel waar het ooievaarsnest op stond deze 

verplaatst en hij prijkt nu mooi bij de poel. Misschien dat de plek ook beter wordt gewaardeerd door 

bedoelde vogelsoort. 

Personele veranderingen. 

Helaas moest Ettie vanwege gezondheidsproblemen stoppen met haar vele activiteiten en 

werkzaamheden. Ettie was er 1 van het 1e uur en heeft aan alle ontwikkelingen een bijdrage mogen 

leveren, en dat zijn er nogal wat geweest; zowel voor als achter de schermen. Ettie heeft vanaf het 

begin alle notulen en verslagen gemaakt tot dit jaar toe. Ook heeft ze vele activiteiten in haar eentje 

of met meerderen georganiseerd en had ze een breed netwerk om zich heen die van alles leverden. 

Lang niet bij anderen bekend. Maar omdat het altijd goed uitpakte leerden we het wel af om vragen te 

stellen of het wel goed kwam. Op Ettie kon je rekenen, was er altijd en ze had alles onder controle.      

άIŜǘ ǿŀǎ ƘŀŀǊ ƭǳǎǘ Ŝƴ ƘŀŀǊ ƭŜǾŜƴ άόƭŜǘǘŜǊƭƛƧƪ Ŏƛǘŀŀǘ ƳŀƴƭƛŜŦ 5ƻǳǿŜύ 
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Ettie was ook de gastvrouw van de Curringherschuur en alle boekingen liepen via haar. Ze straalde in 

haar domicilie, die altijd schoon netjes en als het nodig warm was. We hebben Ettie bedankt in de 

bijeenkomst van 29 september, maar nu bij deze nogmaals: VEEL DANK! en we wensen je bovenal veel 

gezondheid. 

9ƴ Řŀƴ ŘŜƴƪ ƧŜ Υ ǿƛŜ Ȋƻǳ ȊƻΩƴ ǘŀŀƪ  ƻǾŜǊ ǿƛƭƭŜƴ ƴŜƳŜƴΚ  

We waren zeer aangenaam verrast dat er 2 dames waren die deze belangrijke taak graag zouden 

willen doen, ondersteund door Gretha! Arrie en Ina hebben de taak van de boekingen en gastvrouw 

zijn op zich genomen. Samen met Gretha komt dit helemaal goed. We wensen jullie veel plezier met 

de taak en veel aanloop en omzet gewenst. Het was noodgedwongen een rustige start dit jaar, maar 

dat zal hopelijk volgend jaar anders zijn. 

Nog iemand van bijna het 1e uur die heeft aangegeven de activiteiten te willen beëindigen is Frank 

Blok. Als we alle letters en zinnen achter elkaar zouden plaatsen die Frank heeft geschreven in het 

belang van het Curringherveld dan komen we daar de wereld wel mee rond lijkt me. Het waren ook 

woorden die ertoe deden en indruk maakten op bestuurders van overheden en allerlei organisaties en 

ƻƻƪ ǾŜŜƭ ŜǳǊƻΩǎ Ŝƴ ƎƻƻŘǿƛƭƭ ƘŜōōŜƴ ƻǇƎŜƭŜǾŜǊŘΗ 

Knap hoe we vanuit het niets en zonder al te veel beleidsplannen steeds stapjes verder kwamen. Wat 

ƘƛŜǊōƛƧ ƛƴŘǊǳƪ ƳŀŀƪǘŜ ƘƻŜ CǊŀƴƪΣ ƎŜōǊǳƛƪƳŀƪŜƴŘ Ǿŀƴ ȊΩƴ netwerkzaken geregeld kreeg vanuit zijn 

passie-en gloedvolle betogingen die grote indruk maakten. Frank gaf steeds aan dat, zoals hier boven 

ŀƭ ƎŜƴƻŜƳŘΣ Řŀǘ ƻƴǎ ƎǊƻƻǘǎǘŜ ƪŀǇƛǘŀŀƭ ƧǳƭƭƛŜ ǾǊƛƧǿƛƭƭƛƎŜǊǎ ȊƛƧƴ Ŝƴ Řŀǘ ŀƴŘŜǊŜƴ ŘŀŀǊ ǿŀǘ ŜǳǊƻΩǎ ŀŀƴ ǘƻŜ 

moeten voegen voor maximaal resultaat! 

En dat heeft gewerkt. Maar ook is Frank echte volhouder en doorzetter! Alweer even geleden, maar 

dat de Curringherschuur er is, heeft hem nogal wat negatieve energie gekost die hij toch weer wist om 

te buigen: knap. 

Ook de stroomvoorziening, welke letterlijk als figuurlijk energie moest opleveren, werkte bij Frank 

ƻƳƎŜƪŜŜǊŘΧΧΧΧƳŀŀǊΣ ƻƻƪ ǿŜŜǊ ƻǾŜǊƭŜŜŦŘ Ŝƴ ƛǎ ƘŜǘ ƴǳ ƛƴ ƎƻŜŘŜ ƘŀƴŘŜƴ ōƛƧ 9Ǌƛƪ Ŝƴ YƭŀŀǎΦ Frank blijft 

betrokken als vrijwilliger die graag een rol wil blijven spelen in rondleidingen en ander pr-zaken. 

Maar als secretaris is hij gestopt en heeft Henk Minnema deze taak overgenomen. 

Frank: heel veel dank en Henk: veel succes! 

Ook hield Frank de website bij en is hier ook mee gestopt. We zijn erg blij dat Martijn van Dellen dit 

wil ovŜǊƴŜƳŜƴΣ Ǿŀƴ ƳƻƻƛŜ ŦƻǘƻΩǎ ƭƛƧƪŜƴ ǿŜ ǾŜǊȊŜƪŜǊŘΦ Bedankt Martijn en veel plezier en succes; 

belangrijke taak omdat voor velen de site de eerste kennismaking is met ons mooie gebied. 

Tot slot 

Allen veel dank voor alles wat weer tot stand is gebracht en misschien dat er in de afgelopen tijd veel 

ideeën zijn geboren die de moeite waard zijn om met elkaar te delen en wellicht tot uitvoer te 

brengen, en vooral veel gezondheid! 

Nico 
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Terugblik van de penningmeester 

Afgelopen voorjaar kwam ons leven met een klap bijna tot stilstand door Corona. Dit had ook een 
grote invloed op de activiteiten in de Curringherschuur. Toch wisten instanties ons te vinden als het 
ging om vergaderen, toen er weer wat meer mogelijkheden werden geboden vanuit het kabinet. 
Geen drukke omgeving maar een rustige plek om samen te spreken en te vergaderen, midden in de 
natuur met een prachtig uitzicht op de poel. 
Financieel was het voor ons evenals voor veel bedrijven en instanties een lastig jaar. Weinig 
inkomsten, terwijl de vaste kosten doorgaan, en het noodgedwongen moeten vervangen van de 
ŀŎŎǳΩǎ ǾƻƻǊ ŘŜ ǎǘǊƻƻƳǾƻƻǊȊƛŜƴƛƴƎΦ ²ŀǘ ƘŜōōŜƴ CǊŀƴƪ Ŝƴ Yƭŀŀǎ ŘŀŀǊ ǾŜŜƭ ǘƛƧŘ ƛƴ ƎŜǎǘƻƪŜƴΦ /ƘŀǇŜŀǳ 
mannen, onbetaalbaar. 
Gelukkig hadden we de laatste jaren een kleine buffer opgebouwd en waren er instanties bereid om 
bij te dragen in de kosten. Soms uit zeer verrassende hoek. Heel veel dank daarvoor! 
Ook onbetaalbaar, de inzet van onze vrijwilligers, ons kapitaal. Ze hebben er ook dit jaar voor gezorgd 
dat ondanks de beperkingen die er waren en iedereen naar zijn beste kunnen, het Curringherveld er 
keurig uitzag. 
.ƻǾŜƴ Řƛǘ ǎǘǳƪƧŜ ǎǘŀŀǘ ά¢ŜǊǳƎōƭƛƪέΣ ƎǊŀŀƎ ǿƛƭ ƛƪ ŜƛƴŘƛƎŜƴ ƳŜǘ ŜŜƴ vooruitblik: Er is ondanks alles ook 
een mooie ontwikkeling geweest, mensen zochten veel meer de natuur op en ook het Curringherveld 
werd drukker bezocht. Hopelijk blijft deze waardering ook in de toekomst. Op dit moment kunnen we 
amper twee weken vooruitkijken voor wat betreft de verruiming van de regels maar we hopen toch 
dat we het komende jaar weer volop groepen kunnen ontvangen in de Curringherschuur. 
 
Een hartelijke groet,  
Bettie Huisma, penningmeester 
 

NME  SWS de Groene Borg 

Ja, wat een rare tijd ook voor alle activiteiten die we als NME-werkgroep al zoveel jaren organiseren. 

Alles ligt bijna stil.  We hadden gelukkig een moment om samen met enthousiaste vogelringers naar 

het veld te gaan en vogels van heel dichtbij te zien en te voelen. Fantastisch! De vogelringers vingen 

koolmezen, zwartkopjes, roodborstjes, pimpelmezen, kortom heel veel verschillende vogels. Juf mocht 

ȊŜ ŀŀƴ ŘŜ ǇƻƻǘƧŜǎ Ǿŀǎǘ ƘƻǳŘŜƴ ŜƴΧǿŜŜǊ ƭŀǘŜƴ ǾƭƛŜƎŜƴΦ           
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Ook konden we onder leiding van Rob en vrijwilligers een hele dag waterdiertjes kijken en herkennen 

aan de hand van de zoekkaarten. Dat was weer bijzonder en genieten.  9ƴ ƴƛŜǘ ǘŜ ǾŜǊƎŜǘŜƴΧ ŘŜ 

vleermuizen week/avond in september. Er waren best wel veel mensen/kinderen en die konden we 

gelukkig verdelen in 4 groepen. Met weer veel voor ons onhoorbare geluiden van verschillende 

soorten vleermuizen.  

Op het schoolplein zijn er mooie planten/kruidenbakken gemaakt door Michiel en Bastiaan. Volop 

bloei en groei!  Ook in de tuinbakken van de kleuters hebben vele bloemen/kruiden gebloeid. 

Kinderen genieten hiervan net zoals van de buitenkeuken en de grote regenton waar water uit getapt 

kan worden. 

Het grote project in mei kon helaas niet doorgaan. Dit schuiven we door naar 2021 in de hoop dat het 

dan wel mogelijk is. Eten in en uit de natuur! Wel is het zo dat er elke week een groep kinderen een 

halve dag op dinsdag naar het veld gaat en dan niet alleen in de tuin werkt 

maar ook rekenen/ taalopdrachten enz. doet. 

 Steeds meer onderwijs buiten in ons mooie Curringherveld en in de 

schuur/buitenleslokaal. 

 

We hebben dit jaar weer van alles geoogst en verkocht. De boerenkool/ 

aardappelen, uien/knoflook enz. waren heerlijk en er lagen fantastische 

pompoenen! En dan al die prachtige bloemen! Een lust voor het oog.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Deze maand gaan we op school weer de mooie kerststukjes maken op de houten schijf (geleverd door 

De Zijlen) nu maar even met alleen de juffen en de meester. Een beetje traditie. 
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Daarnaast zijn er verschillende werkzaamheden in het veld verricht met behulp van onze vrijwillige 

ƻǇŀΩǎΗ .ƛƧǾΦ ƘŜǘ ǎŎƘƻƻƴƳŀƪŜƴ Ǿŀƴ ŘŜ ƪƭŜƛƴŜ ōŜŜǎǘƧŜǎǘǳƛƴΦ IŜŜƭ ǾŜŜƭ dank hiervoor. 

De NME-werkgroep is op een prachtige dag aan het verven gegaan en hebben alle kabouters op de 

stenen weer mooi gemaakt! 

  

 

 

 

 

 

 

 

YƻǊǘƻƳΧer is best wel veel gedaanΧmaar we hadden zoveel meer willen doen. 

Hopen op een gezond en blij nieuwjaar waarin we weer veel van onze activiteiten samen kunnen 

uitvoeren.  

Bobby Boele-Bikker 

Voorzitter NME  

Cultuur coördinator SWS de Groene Borg 
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De Groene Borg en het Curringherveld 

Elke dinsdag zijn de kinderen van De Groene Borg in het veld te vinden. Met de hulp van de 

vrijwilligers, werken ze in de tuin en maken ze reken- en taalopdrachten. Het buiten zijn, het leren met 

ƘŀǊǘΣ ƘƻƻŦŘ Ŝƴ ƘŀƴŘŜƴΣ Řŀǘ ƛǎ ŜŎƘǘ ǿŀŀǊŘŜǾƻƭΦ IŜǘ Ǝŀŀǘ Řŀƴ ƴƛŜǘ ƳŜŜǊ ƻƳ ΨƎƻŜŘ ƻŦ ƴƛŜǘ ƎƻŜŘ ƪǳƴnen 

ƭŜǊŜƴΩΣ ƘŜǘ Ǝŀŀǘ ŜǊƻƳ Řŀǘ ŘǳƛŘŜƭƛƧƪ ǿƻǊŘǘ Řŀǘ ǿŜ ŀƭƭŜƳŀŀƭ ŀƴŘŜǊǎ ƭŜǊŜƴΦ 

Vanaf maart 2020, leven we in een onwerkelijke wereld. Eerst moesten de schooldeuren dicht en 

kregen alle kinderen thuisonderwijs. Toe we na een aantal weken weer naar school konden, waren er 

heel wat regels waar we ons aan te houden hadden. Doordat het contact met externen beperkt werd, 

vielen hiel veel leuke activiteiten in het water. Wat een geluk dat wij de schuur ons buitenlokaal 

mogen noemen en dat het veld ons schoolterrein mag zijn. 

Zwaantje 

 

 

 

 

 


